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Na osnovu elana 187 1188 Poslovnika Skupktine Cme Gore, Vladi Cite Gore, odnosno
ministru ekonomije, dr Vladimiru Kavariou, postavljam sledeee:

POSLAMtKO PITANJE

- Zbog 'Oega je doglo do zastoja u procesu realizacije projekta izgradnje Drugog bloka TB
"Pljevlja"?

Odgovor tra2im i u pisanoj formi.
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Podgorica, 26. mart, 2014. godine

SKUPtTINA CRNE GORE
g-din Damir Davidovio, generalni sekretar

Predmet: Odgovor na poslanitko pitanje

Gospodin Danko Sarandia, poslanik Skupttine Cme Gore, postavio je ministru ekonomije, dr
Vladimiru Kavariou sljedede

POSLANIC. KO PITANJE

„Zbog aega je doelo do zastoja u procesu realizacije projekta izgradnje Drugog bloka TE
Pljevlja?"

Na postavljeno poslaniako pitanje daje se sljededi

ODGOVOR

Poetovani gospodine tarandit,

Direktan odgovor na postavljeno pitanje zbog aega je doelo do zastoja u procesu
realizacije projekta izgradnje Drugog bloka bio bi da nije dotlo do zastoja. Ono to mogu da
konstatujem jeste da dijelimo stay da je to va2an projekat, da je to dobar projekat i da treba da
se realizuje i da je jedino mogude realizovati uz saradnju Vlade, opetine Pljevlja i
Elektroprivrede Crne gore, kao investitora.

U skladu sa planom aktivnosti koji je usvojila Vlada Cme Gore u junu 2013. godine,
podetkom avgusta je poslato pismo/zahtjev svim do tada zainteresovanim ponudadma za
projekat TEP-II da dostave ponude do 30.09.2013.

Rok za dostavu ponuda je, nakon zahtjeva svih ponuclaoa, produ2en mjesec dana, pa su
konadno ponude otvorene 31.10.2013. u prostorijama Ministarstva ekonomije. Na zahtjev je
odgovorilo ukupno devet kompanija.
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Odbor direktora Elektroprivrede Cme Gore AD Niktit, na trethj redovnoj sjednici,
prihvatio je Informaciju o izgradnji drugog bloka TE Pljevlja koju je uradila radna grupa koju dine
predstavnici EPCG, RUP-a i Ministarstva ekonomije.

Shodno zakljacima nakon sastanka predstavnika stratetkih partnera, Vlade i A2A, a u
cilju reorganizacije termoenergetskog kompleksa u Pljevljima, Rudnika uglja Pljevlja, TE
"Pljevlja° i projekta Bloka II, Odbor direktora EPCG je formirao Upravljaaki komitet u cilju
praCenja i analiziranja prosesa koji predstoje.

Nakon direktnih pregovora i evaluacije svih ponuda od strane radne grupe, Odbor
direktora EPCG je donio odluku da se pregovori za realizaciju projekta izgradnje TEP-II nastave
i izrade finalne analize izvodljivosti projekta i nacrta ugovora sa mogutim partnerima Skoda
Praha, Powerchina Hubei Electric Power Survey & Design Institute i China Machinery
Engineering Corporation (CMEC). Ovaj proces te takodje pratiti formirani Upravljaoki komitet.

Plan je da u najkratem mogu6em roku ovaj komitet definite finalne ponude po ovom
pitanju i da ih dostavi nazad Odboru EPCG na odluoivanje kroz koji treba da se izjasne vetinski
akcionari, to znad driava, A2A i manjinski akcionari. Da bi bio izvodljiv, va2an segment ovoga
projekta, s obzirom na to da ne 2elimo da pravimo hidroelektranu bez vode, niti termoelektranu
bez uglja, jeste naein kako obezbijediti adekvatnu korporativnu strukturu koja 6e omogutiti da
Rudnik uglja Pljevlja bude u funkciji da snabdijeva ugljem Termoelektranu tokom 40 godina,
koliko je predvideno funkcionisanje ovoga projekta.

Smatram da nam je svima potpuno jasno da je ovo projekat koji mora da se radi, jer blok
koji imamo sada ispada iz funkcije vrlo brzo, a prema evropskim zakonima, od 2018. do 2024
godine svaka zemlja mora da smanji kolieinu proizvedene energije iz termoenergetskih izvora.
godine mora da se smanjuje proizvodnja po osnovu evropske regulative u torn dijelu.
Jednostavno, ovaj projekat je nasutno potreban i zbog ovih aspekata, pogotovo imajuei u vidu
njegovu komercijalnu isplativost, oaekujemo da se odluke nadleinih organa po torn pitanju
donesu sljedeeih mjeseci.

S pottovanjem,
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